Title (en)
CONTROL MODULE OF AN ELECTRONIC APPARATUS ADAPTED TO RESIST SHOCKS

Title (de)
STEUERMODUL FUR EIN ELEKTRONISCHES GERAT, DAS SICH GEGEN STOSSE EIGNEN

Title (fr)
MODULE DE COMMANDE D'UN APPAREIL ELECTRONIQUE ADAPTE A RESISTER AUX CHOCS

Publication
EP 4383303 A1 20240612 (FR)

Application
EP 22212590 A 20221209

Priority
EP 22212590 A 20221209

Abstract (en)
[origin: US2024194431A1] A control module (10) for an electronic device including a push-button (11) including a striker element (111), a switch (12)
adapted to occupy a connected state and a rest state, said striker element (111) being configured to drive the switch (12) into one or the other of the
connected and rest states, the control module further comprising a stop member (13) against which the striker element (111) comes to bear when it
drives the switch (12) into the connected state or into the rest state.

Abstract (fr)
L'invention concerne un module de commande (10) d'un appareil électronique comprenant un poussoir (11) comprenant un élément percuteur
(111), un interrupteur (12) adapté a occuper un état connecté et un état de repos, ledit élément percuteur (111) étant configuré pour entrainer
l'interrupteur (12) dans I'un ou l'autre des états connecté et de repos, le module de commande comprenant en outre un organe de butée (13) contre
lequel I'élément percuteur (111) vient en appui lorsqu'il entraine l'interrupteur (12) dans I'état connecté ou dans I'état de repos.
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